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Ciuca: Nu discutam despre supraimpozitare, ci despre impozitarea anumitor

venituri

Premierul Nicolae Ciuca a declarat, marti, la Iasi, ca în cadrul coalitiei de guvernare s-a discutat si despre o

propunere referitoare la impozitarea acelor salarii care sunt mai mari ca ale presedintelui tarii, însa nu s-a

luat nicio decizie în acest sens si se asteapta o analiza a Ministerului de Finante cu privire la acest subiect.

 

"Nu comentez pâna ce nu vine Ministerul Finantelor cu o masura, este adevarat si foarte onest va spun ca aseara

(luni seara, n.r.) am discutat si am zis care sunt posibilitatile prin care putem sa rezolvam aceste masuri si, sigur,

s-a discutat inclusiv de o propunere, dar propunerea respectiva trebuie transpusa într-o masura care se va

concretiza în decizie dupa ce avem toate documentele pe masa. Şi nu discutam despre supraimpozitare, ci discutam

despre impozitarea anumitor venituri", a afirmat Nicolae Ciuca.

 

Întrebat daca este vorba despre impozitarea bugetarilor care au salariul mai mare ca al presedintelui, Ciuca a spus

"ideea de baza aceasta a fost, a celor care au salariile mai mari ca presedintele tarii".

 

Premierul a mai fost întrebat daca masura impozitarii se va aplica si celor din mediul privat. "Nu am discutat

chestiunea aceasta, asteptam sa se vina cu masura", a fost raspunsul premierului Ciuca.

 

Premierul s-a referit si la variantele care circula în spatiul public legat de masuri de reducere a cheltuielilor, el

reiterând ca nu trebuie indusa panica în rândul populatiei cu privire "la masuri de austeritate"

 

"Mie îmi pare foarte rau ca începând de vineri a fost circulat un document neoficial si în întâlnirea de aseara am

solicitat ca toate aceste aspecte sa fie clarificate. Nu avem nevoie sa inducem motive de panica în rândul

populatiei, ca vor fi luate masuri de austeritate. Vineri am precizat, am precizat foarte clar si nu numai vineri, ci si

la interventiile anterioare, ca în acest moment pe masa Guvernului analizam posibilitatea de a chibzui mai bine

bugetul, fara sa se faca referire la masuri de înghetare a salariilor, fara sa se faca referire la masuri care practic nu

sunt motivate în acest moment. Motivul pentru care am luat aceasta decizie a fost acela ca dupa trei luni de zile pe

colectare s-a înregistrat un deficit de 4,5 miliarde, ori tinta noastra la nivelul Guvernului este aceea de a ne încadra

în deficit, asa cum a fost el asumat de catre tara noastra", a mai spus Nicolae Ciuca.

 

Şeful Guvernului a subliniat ca nu a fost luata o decizie cu privire la aceste masuri de reducere a cheltuielilor si se

asteapta în acest sens analiza de la Ministerul de Finante.

 

"Nu voi lua o decizie pe tot felul de mesaje care au fost transmise în spatiul publice, am nevoie de analiza care sa

confirme concret situatia si modul în care putem sa identificam solutii. Am cerut sa mi se prezinte de la Ministerul

de Finante care sunt toate elementele care pot sa stea la baza unei decizii. Dar deciziile vizeaza reducerea

cheltuielilor la bunuri si servicii, reducere a cheltuielilor pe masini, pe mobilier, cheltuieli care pot sa mai astepte

si sa ne îndeplinim obiectivele de investitii. Iata-ne aici, discutam de o investitie care a atras astazi atât de multi

oameni interesati de cum putem sa facem, sa dezvoltam tara mai departe", a mai spus premierul Ciuca, el fiind

prezent la inaugurarea Palas Campus, considerata cea mai mare cladire de birouri din România.

 

Acesta a adaugat si ca în acest sens va fi nevoie de un proiect de lege care sa fie adoptat în Parlament, nu de o

ordonanta de urgenta. 
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